

CirNo.33/AAAS/AY2021-2022/SEPTEMBER

Date: 19th September 2021

Dear Parents,

This is to remind the parents of students who are 12 years and above must do the PCR test today. Students with the consent forms, valid Emirates ID have completed the test today at school.

After the receiving the PCR test results please follow the procedures below:

- Print the PCR results
- Show the printed result to the authorized person at the entrance or if your child is using the bus service kindly present it to the bus assistant.
- Upload the results using the link: <https://forms.gle/E1gpBhfeH79aXNTb9>

Please note, if you do not provide the school with the PCR test by 21st September 2021, your child will not be allowed to attend the school.

For any questions, you can contact through communication@alainamericanschool.ae

Thank you

Regards,

AAAS Administration

ولي الامر الكريم

نود التنويه بانه على جميع طلبة "وجها لوجه" 12 سنة وما فوق ولم يتم اجراء الفحص لهم في المدرسة اليوم اجراء فحص كوفيد المخبري اليوم 19/9/2021 ليتسنى لهم دخول المدرسة يوم الثلاثاء الموافق 21/9/2021

كما نرجوا من جميع اولياء الامور الذين قاموا بفحص اولادهم داخل او خارج المدرسة ما يلي

طباعة نتيجة الفحص وارسالها مع الطالب وتسليمها للشخص المختص عند البوابة يوم الثلاثاء

ارسال نتيجة الفحص من برنامج الحصن الى الرابط ادناه

<https://forms.gle/E1gpBhfeH79aXNTb9>

نرجو التاكيد هنا انه لا يسمح حسب القوانين لاي طالب 12 سنة وما فوق دخول المدرسة يوم الثلاثاء من غير نتيجة الفحص السلبية لكوفيد 19

في حال وجود اي استفسارات يرجى التواصل معنا عبر الايميل ادناه

communication@alainamericanschool.ae

إدارة روضة ومدرسة العين الأمريكية